
 

Protokół nr LII/2023 
SESJI RADY GMINY CHYBIE 

która odbyła się w dniu 20 czerwca 2023 r. o godz. 1700 w sali Gminnego Ośrodka 

Kultury w Chybiu. 

 

 

1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Chybie mgr inż. Piotr Gmuzdek o godz. 1700 otworzył Sesję 

i powitał zebranych. Poinformował, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 12 

radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi kworum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  

W sesji udział wzięli: 

Wójt Gminy    mgr Janusz Żydek 

Za-ca Wójta    mgr Wojciech Sikora  

Skarbnik    mgr Aleksandra Biała 

Radca Prawny    mgr Mariusz Białoń 

Lista obecności Radnych i gości stanowi załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący odczytał informację dot. RODO poinformował, że jest ona dostępna przy 

wejściu do Sali obrad. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z L Sesji Rady Gminy Chybie. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Chybie w okresie od dnia 17 maja 2023 r. 

do dnia 06 czerwca 2023 r. 

5. Sprawozdanie z działalności komisji Rady. 

6. Wystąpienie mieszkańców i zaproszonych gości. 

7. Informacja dotyczącą gospodarki wodno-ściekowej w  Gminie Chybie – rozbudowa 

sieci kanalizacyjnej. 

8. Informacja dotycząca ochrony zdrowia w Gminie Chybie. 

9. Udzielenie wotum zaufania Wójtowi Gminy: 

a. Debata nad Raportem o Stanie Gminy,  

        b. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi 

Gminy.   

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

oraz sprawozdania z wykonania budżetu za 2022r. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Chybie za 2022r. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLV/362/2022 Rady Gminy 

Chybie z dnia 29 listopada 2022 r. w sprawie określenia stawki za jeden kilometr 

przebiegu pojazdu. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XX/159/2016 Rady Gminy 

Chybie z dnia 20 września 2016 r. w sprawie zasad, trybu przyznawania i pozbawiania 

oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych dla osób fizycznych osiągających 

wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym i krajowym współzawodnictwie 

sportowym. 



14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany statutu Młodzieżowej Rady Gminy 

Chybie. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na 

prace    konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących  się w gminnej ewidencji zabytków, 

położonych na terenie Gminy Chybie. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 r. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Chybie na lata 2023-2034. 

18.   Informacja Radnych Powiatowych, na temat prac Rady Powiatu. 

19. Wolne wnioski i informacje. 

20. Zamknięcie obrad sesji. 

 

3. Przyjęcie protokołu z L Sesji Rady Gminy Chybie. 

Protokół przyjęto bez uwag. 
Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: ·ZA (11) 

Piotr Gmuzdek, Mirosław Janusz, Krzysztof Krzempek, Grzegorz Ochodek, Maria Pisarek, Marcin Puchalik, 

Sławomir Soboszek, Jan Szczypka, Janusz Waleczek, Wiesław Wójcikiewicz, Krzysztof Żerdka 

NIEOBECNI (3) Krzysztof Piotr Michalczyk, Ireneusz Nowrotek, Artur Śmieja 

 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Chybie w okresie od dnia 17 maja 2023 r. 

do dnia 06 czerwca 2023 r. – załącznik nr 3 

Sprawozdanie przyjęto. 
 Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: ·ZA (10) 

Piotr Gmuzdek, Mirosław Janusz, Krzysztof Krzempek, Grzegorz Ochodek, Marcin Puchalik, Sławomir 

Soboszek, Jan Szczypka, Janusz Waleczek, Wiesław Wójcikiewicz, Krzysztof Żerdka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Maria Pisarek 

NIEOBECNI (3) Krzysztof Piotr Michalczyk, Ireneusz Nowrotek, Artur Śmieja 

 

5. Sprawozdanie z działalności komisji Rady. 

Przewodniczący RG poinformował, że w dniu 15 czerwca odbyło się połączone posiedzenie 

komisji, na którym opiniowano materiały na Sesję i złożono następujące wnioski: 

1. O przygotowanie do Sesji wrześniowej projektu regulaminu odpłatnego przejmowania sieci 

i urządzeń kanalizacyjnych wybudowanych przez mieszkańców. 

2. O wprowadzenie zmian w uchwale Nr XX/159/2016 Rady Gminy Chybie z dnia 20 września 

2016 r. w sprawie zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości 

stypendiów sportowych dla osób fizycznych osiągających wysokie wyniki sportowe 

w międzynarodowym i krajowym współzawodnictwie sportowym, które ustalą przyznanie 

stypendium mieszkańcowi gminy, który osiąga wysokie wyniki sportowe w dyscyplinie, która 

jest realizowana w Klubie sportowym na terenie gminy. 

3. Komisje opowiedziały się za poparciem Uchwała Rady Gminy Istebna w sprawie zajęcia 

stanowiska dotyczącego wznowienia działalności Oddziału Pediatrycznego w Szpitalu Śląskim 

w Cieszynie oraz za poparciem działania w sprawie przywrócenia oddziału 

otolaryngologicznego Szpitalu Śląskim w Cieszynie. 

Opinia komisji w sprawie materiałów na Sesję stanowi załącznik nr 4. 

 

6. Wystąpienia gości zaproszonych oraz mieszkańców Gminy. 

Nie zgłoszono głosu w dyskusji. 



Przewodniczący RG ogłosił 30 min. przerwę w obradach w celu zaopiniowania autopoprawek 

do uchwał: budżetowej, WPF oraz uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na 

prace    konserwatorskie. 

Po przerwie ponownie sprawdzono kworum. Do obrad dołączyli radni Krzysztof Michalczyk 

i Ireneusz Nowrotek.  

 

7. Informacja dotyczącą gospodarki wodno-ściekowej w  Gminie Chybie – rozbudowa 

sieci kanalizacyjnej - załącznik nr 5. 

Wójt poinformował, że jest 439 podpisanych umów z właścicielami nieruchomości. Wpłacono 

430 zaliczek, wykonano 278 podłączeń. 

Informację przyjęto. 
Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Piotr Gmuzdek, Mirosław Janusz, Krzysztof Krzempek, Krzysztof Piotr Michalczyk, Ireneusz Nowrotek, 

Grzegorz Ochodek, Maria Pisarek, Marcin Puchalik, Sławomir Soboszek, Jan Szczypka, Janusz Waleczek, 

Wiesław Wójcikiewicz, Krzysztof Żerdka 

NIEOBECNI (1) Artur Śmieja 

 

8. Informacja dotycząca ochrony zdrowia w Gminie Chybie – załącznik nr 6. 

Informacje przyjęto. 
Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Piotr Gmuzdek, Mirosław Janusz, Krzysztof Krzempek, Krzysztof Piotr Michalczyk, Ireneusz Nowrotek, 

Grzegorz Ochodek, Marcin Puchalik, Sławomir Soboszek, Jan Szczypka, Janusz Waleczek, Wiesław 

Wójcikiewicz, Krzysztof Żerdka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Maria Pisarek 

NIEOBECNI (1) Artur Śmieja 

 

9. Udzielenie wotum zaufania Wójtowi Gminy: 

a. Debata nad Raportem o Stanie Gminy – załącznik nr 7 

Wójt powiedział, że miniony rok był czasem wyjątkowo trudnym z uwagi na konflikt 

w Ukrainie. Samorządy musiały wykazać się ogromnym zaangażowaniem w realizację nowych 

obowiązków, jak pomoc uchodźcom z Ukrainy, czy dystrybucja węgla. Konflikt wojenny odbił 

się przede wszystkim na branży budowlanej, co przekładało się na realizację założonych 

planów inwestycyjnych. W ubiegłym roku na realizację inwestycji wydano 10 mln zł, z tego 

6 mln zł to były środki pozyskane. Oddano do użytkowania ponad 47 km sieci kanalizacji 

sanitarnej, co umożliwi podłączenie około 700 budynków.  Została oddana do użytkowania sala 

gimnastyczna przy SP nr 1 w Chybiu. Jest realizowany Fundusz Sołecki w ramach, którego 

wydatkowano 226 000 zł. W ramach tych środków są realizowane zadania wskazane przez 

mieszkańców. Wójt podziękował za współpracę przy realizacji w/w celów. 

Głos zabrała Radna Maria Pisarek, która powiedziała, że rok 2022 nie był rokiem łatwym 

i wiele zadań było ponad dotychczas realizowane, jak dodatek węglowy, czy pomoc Ukrainie. 

Działania te były bardzo sprawnie zorganizowane. Są plusy, ale również pewne kwestie, do 

których można mieć uwagi. Jedną z takich spraw jest remont PSZOK. Trzeci przetarg, który 

w ubiegłym roku w sierpniu nie został rozstrzygnięty do chwili obecnej nie został ponownie 

ogłoszony. PSZOK i wykonanie wagi jest bardzo istotne dla gospodarki odpadami, bo to 

pozwoli na ważenie odpadów odbieranych z terenu Gminy. Zostały niewykorzystane środki 

przeznaczone na oznakowanie ulic a duża część ulic jest oznakowana starymi, zniszczonymi 



tablicami. Przystanki były montowane dopiero w grudniu, podczas gdy budżet jest uchwalony 

w grudniu roku poprzedniego. Sprawa trybuny dobrze, że zostało zakończone, ale trwało to 

5 lat i przy zaplanowanych na wykonanie 349 000 zł wydatkowano 1 mln zł. Nie sprzyja 

realizacji takich zadań duża rotacja zatrudnienia w Urzędzie. Jeżeli z referatu odchodzą 

wszyscy pracownicy to nowi pracownicy z poza terenu naszej Gminy muszą się zapoznać 

z pracą, również z pracą w terenie. Są sprawy wynikające ze wzrostu cen, ale są również 

sytuacje dotyczące niewystarczających dofinansowań wynikające z tego, że pewne rzeczy nie 

zostały dokładnie sprawdzone, plany nie były dobrze przygotowane, stąd konieczność 

większych dofinasowań z budżetu Gminy. Radna dodała, że Raport jest spójny z tym, co zostało 

przedstawione w sprawozdaniu z wykonania budżetu.  

  b. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy.   

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Rada Gminy Chybie podjęła uchwałę Nr LII/414/2023 z dnia 20 czerwca 2023 r. w sprawie 

udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy – załącznik nr 8 
Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Piotr Gmuzdek, Mirosław Janusz, Krzysztof Krzempek, Krzysztof Piotr Michalczyk, Ireneusz Nowrotek, 

Grzegorz Ochodek, Marcin Puchalik, Sławomir Soboszek, Jan Szczypka, Janusz Waleczek, Wiesław 

Wójcikiewicz, Krzysztof Żerdka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Maria Pisarek 

NIEOBECNI (1) Artur Śmieja 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

oraz sprawozdania z wykonania budżetu za 2022r. 

Sprawozdanie załącznik nr 9, sprawozdanie finansowe za rok 2022 załącznik nr 10, korekta 

sprawozdania finansowego za rok 2022 załącznik nr 11. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Katowicach w sprawie przedłożonego sprawozdania – załącznik nr 12. 

Nie zgłoszono głosu w dyskusji. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Rada Gminy Chybie podjęła uchwałę Nr LII/415/2023 z dnia 20 czerwca 2023 r. w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu za 

2022r. – załącznik nr 13. 
Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Piotr Gmuzdek, Mirosław Janusz, Krzysztof Krzempek, Krzysztof Piotr Michalczyk, Ireneusz Nowrotek, 

Grzegorz Ochodek, Marcin Puchalik, Sławomir Soboszek, Jan Szczypka, Janusz Waleczek, Wiesław 

Wójcikiewicz, Krzysztof Żerdka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Maria Pisarek 

NIEOBECNI (1) Artur Śmieja 

 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Chybie za 2022r. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał uchwałę Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

Wójtowi Gminy absolutorium za rok 2022 – załącznik nr 14 oraz pozytywną opinię 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawie uchwały Komisji Rewizyjnej – 

załącznik nr 15. 

Nie zgłoszono głosu w dyskusji. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. 



Rada Gminy Chybie podjęła uchwałę Nr LII/416/2023  w sprawie udzielenia absolutorium 

Wójtowi Gminy Chybie za 2022r. – załącznik nr 16. 
Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Piotr Gmuzdek, Mirosław Janusz, Krzysztof Krzempek, Krzysztof Piotr Michalczyk, Ireneusz Nowrotek, 

Grzegorz Ochodek, Marcin Puchalik, Sławomir Soboszek, Jan Szczypka, Janusz Waleczek, Wiesław 

Wójcikiewicz, Krzysztof Żerdka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Maria Pisarek 

NIEOBECNI (1) Artur Śmieja 

 

12. Rozpatrzenie projektu zmieniającej uchwałę Nr XLV/362/2022 Rady Gminy Chybie 

z dnia 29 listopada 2022 r. w sprawie określenia stawki za jeden kilometr przebiegu 

pojazdu. 

Komisje opiniowały pozytywne projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Rada Gminy Chybie podjęła uchwałę Nr LII/417/2023 zmieniającą uchwałę Nr 

XLV/362/2022 Rady Gminy Chybie z dnia 29 listopada 2022 r. w sprawie określenia 

stawki za jeden kilometr przebiegu pojazdu – załącznik nr 17. 
Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Piotr Gmuzdek, Mirosław Janusz, Krzysztof Krzempek, Krzysztof Piotr Michalczyk, Ireneusz Nowrotek, 

Grzegorz Ochodek, Maria Pisarek, Marcin Puchalik, Sławomir Soboszek, Jan Szczypka, Janusz Waleczek, 

Wiesław Wójcikiewicz, Krzysztof Żerdka 

NIEOBECNI (1) Artur Śmieja 

 

13. Rozpatrzenie projektu zmieniającej uchwałę Nr XX/159/2016 Rady Gminy Chybie 

z dnia 20 września 2016 r. w sprawie zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz 

rodzajów i wysokości stypendiów sportowych dla osób fizycznych osiągających wysokie 

wyniki sportowe w międzynarodowym i krajowym współzawodnictwie sportowym. 

Komisje opiniowały pozytywne projekt uchwały. 

Wójt Janusz Żydek poinformował, że na wniosek RKS Cukrownik dodaje się kategorię 

wiekową „młodzik” oraz następuje wykreślenie słowa „pierwszy” w zapisie wskazującym 

wysoki wynik sportowy w grach zespołowych. To spowoduje, że będzie więcej osób 

uprawnionych do otrzymania stypendium. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Rada Gminy Chybie podjęła uchwałę Nr LII/418/2023 zmieniającą uchwałę Nr 

XX/159/2016 Rady Gminy Chybie z dnia 20 września 2016 r. w sprawie zasad, trybu 

przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych dla osób 

fizycznych osiągających wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym i krajowym 

współzawodnictwie sportowym – załącznik nr 18 
Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Piotr Gmuzdek, Mirosław Janusz, Krzysztof Krzempek, Krzysztof Piotr Michalczyk, Ireneusz Nowrotek, 

Grzegorz Ochodek, Maria Pisarek, Marcin Puchalik, Sławomir Soboszek, Jan Szczypka, Janusz Waleczek, 

Wiesław Wójcikiewicz, Krzysztof Żerdka 

NIEOBECNI (1) Artur Śmiej 

 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany statutu Młodzieżowej Rady Gminy 



Chybie. 

Radna Maria Pisarek powiedziała, że po przerwie wynikającej z sytuacji pandemicznej 

następuje odnowa działalności Młodzieżowej Rady Gminy. Będzie to z korzyścią dla 

młodzieży zarówno ze szkół w Gminie Chybie jak również ze szkól ponadpodstawowych. 

Działalność MRG wniesie wiele korzyści dla lokalnego środowiska. Równocześnie uchwała 

jest dostoswana do zmian prawnych. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Rada Gminy Chybie podjęła uchwałę Nr LII/419/2023 w sprawie zmiany statutu 

Młodzieżowej Rady Gminy Chybie – załącznik nr 19. 
Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Piotr Gmuzdek, Mirosław Janusz, Krzysztof Krzempek, Krzysztof Piotr Michalczyk, Ireneusz Nowrotek, 

Grzegorz Ochodek, Maria Pisarek, Marcin Puchalik, Sławomir Soboszek, Jan Szczypka, Janusz Waleczek, 

Wiesław Wójcikiewicz, Krzysztof Żerdka 

NIEOBECNI (1) Artur Śmieja 

 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na 

terenie Gminy Chybie. 
Komisje opiniowały pozytywnie projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Rada Gminy Chybie podjęła uchwałę Nr LII/420/2023 z dnia 20 czerwca 2023 r. w sprawie 

zasad udzielania dotacji celowej na prace    konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących  się 

w gminnej ewidencji zabytków, położonych na terenie Gminy Chybie. – załącznik nr 20. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Piotr Gmuzdek, Mirosław Janusz, Krzysztof Krzempek, Krzysztof Piotr Michalczyk, Ireneusz Nowrotek, 

Grzegorz Ochodek, Maria Pisarek, Marcin Puchalik, Sławomir Soboszek, Jan Szczypka, Janusz Waleczek, 

Wiesław Wójcikiewicz, Krzysztof Żerdka 

NIEOBECNI (1) Artur Śmieja 

 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 r. 
Komisje opiniowały pozytywnie projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Rada Gminy Chybie podjęła uchwałę Nr LII/421/2023 z dnia 20 czerwca 2023 r. w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na 2023 r. – załącznik nr 21. 
Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Piotr Gmuzdek, Mirosław Janusz, Krzysztof Krzempek, Krzysztof Piotr Michalczyk, Ireneusz Nowrotek, 

Grzegorz Ochodek, Maria Pisarek, Marcin Puchalik, Sławomir Soboszek, Jan Szczypka, Janusz Waleczek, 

Wiesław Wójcikiewicz, Krzysztof Żerdka 

NIEOBECNI (1) Artur Śmieja 

 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Chybie na lata 2023-2034. 



Komisje opiniowały pozytywnie projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Rada Gminy Chybie podjęła uchwałę Nr LII/422/2023 z dnia 20 czerwca 2023 r. w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chybie na lata 2023-2034. – załącznik 

nr22. 
Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Piotr Gmuzdek, Mirosław Janusz, Krzysztof Krzempek, Krzysztof Piotr Michalczyk, Ireneusz Nowrotek, 

Grzegorz Ochodek, Marcin Puchalik, Sławomir Soboszek, Jan Szczypka, Janusz Waleczek, Wiesław 

Wójcikiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Maria Pisarek, Krzysztof Żerdka 

NIEOBECNI (1) Artur Śmieja 

 

18. Informacja Radnych Powiatowych, na temat prac Rady Powiatu. 

 

19. Wolne wnioski i informacje. 

Radny Grzegorz Ochodek:  

✓ Pytał o to, kiedy rozpocznie się czyszczenie rowów gminnych, ponieważ miesiąc temu został 

rozstrzygnięty przetarg na te roboty, a na razie nic się nie dzieje. Zaznaczył, że podana cena 

jest śmieszna, a część środków na ten cel pochodzi z Funduszu Sołeckiego.  

✓ Wnioskował, aby zwrócić się do Powiatu z zapytaniem, kiedy będą odnawiane linie na 

drogach. Zwłaszcza na skrzyżowaniu ul. Bielskiej i Cieszyńskiej, gdzie jest duże natężenie 

ruchu i zdarzają się niebezpieczne sytuacje.  

✓ Pytał, czy to, że firmy wykonały zmiany sterowania oświetleniem ulicznym było związane 

z kosztami. Obecnie lampy włączają się o godz. 330 i za pół godziny się wyłączają. Czy jest 

sens żeby lampy się włączały na ten czas zwłaszcza, że to jest duży pobór mocy. 

Wójt odpowiedział, że to nie było za darmo. Tauron i firma, która prowadzi konserwację 

oświetlenia na naszym terenie wykonywały to odpłatnie, ale przynosi to niesamowite 

oszczędności. Będzie teraz wyliczone, jakie to są oszczędności. Teraz jest jasno, ale za 

niedługo to się znowu będzie zmieniać. Jest uzgodnione spotkanie z wykonawcami i będzie 

to omawiane. Radni otrzymają informację na temat kosztów związanych z oświetleniami 

ulicznymi. 

W kwestii odnowienia linii na drogach Wójt będzie interweniował w PZDP w Cieszynie. 

Radny Krzysztof Michalczyk: 

- Przekazał zapytanie od mieszkańców, czy wentylatory w Sali gimnastycznej w czasie wakacji 

muszą pracować w trybie 24 godz.  

- Przypomniał, że przy ZSP w Zaborzu jest bruk, który kilka lat czeka na położenie. Jest 

wykonana podbudowa, jest bruk. Pytał, czy może to wykonać nasza firma komunalna.  

- Zwrócił się o wykoszenie poboczy ul. Wiśniowej 

Wójt odpowiedział, że została wybudowana sala, teraz jesteśmy przed powieszeniem boisk, 

jeżeli chodzi o SP w Mnichu i ZSP w Zaborzu, to się pojawi niebawem Na razie wisi chodnik 

przy ul. Wyzwolenia. Tych zadań i przetargów przybywa. Leży wszystkim na sercu żeby ten 

bruk, który tam leży wykorzystać. Rozmawiano o tym z Radą Rodziców, gronem 

pedagogicznym i mieszkańcami podczas pikniku.  Będą sprawdzane możliwości pozyskania 

środków na ten cel.  

Co do wentylacji na sali gimnastycznej jest zalecenie, że to musi pracować.  

Radny Marcin Puchalik pytał, czy to musi iść popołudniami i wieczorami, kiedy sala nie 

pracuje.  



Wójt powiedział, że ma informacje, że tam przeszkadza wszystko, nawet to, że teren przed 

garażami jest wysypany kamieniem. Jednak jeszcze raz sprawdzi tą sprawę.  

Radny Wiesław Wójcikiewicz:  

✓ Pytał, na jakim etapie jest realizacja inwestycji z zakresu budowy oświetleń ulicznych, 

ponieważ jest zaplanowana na ten cel kwota 90 000 zł w tym środki z Funduszu Sołeckiego. 

✓ Zgłosił potrzebę karczowanie samosiejek wzdłuż dróg, w tym ul. Kolorowej od 

skrzyżowania z ul. Spacerową.  

✓ Pytał, czy są jakieś nowe informacje dotyczące pobocza wzdłuż ul. Reja.  

Wójt poinformował, że pracownicy zapisują wszystkie zgłaszane sprawy i radni otrzymają 

odpowiedzi. Oświetlenia są w trakcie, będzie wspólne ogłoszenie, wszystko jest 

doprecyzowywane przez pracownika merytoryczny. To nie leży w zamówieniach.  

Wójt powiedział, że jest rozczarowany, co do PKP, bo pani Dyrektor obiecała, że będzie 

dokumentacja, będzie zgoda. Pni Dyrektor naobiecywała w telefonie jednym, drugim, trzecim 

a potem przyszedł email wyznaczający pracownika, który jednak niewiele wiedział o sprawie. 

Od razu poszło pismo zwrotne w tej sprawie. Odesłano nas do Wrocławia. Zasłaniają się tym, 

że to będzie wraz z planowanym remontem linii. Wójt wyraził negatywną opinię o współpracy 

z PKP. 

Radny W. Wójcikiewicz powiedział, że stan tej drogi, poboczy jest fatalny a ruch tam jest 

bardzo duży. 

Wójt powiedział, że będzie ponownie interweniował. 

Radny Ireneusz Nowrotek: 

✓ Prosił o wystąpienie do PKP, ponieważ młodzież dojeżdżająca do szkół skarży się na 

niedostateczną ilość taboru, który jeździ do Cieszyna.   

✓ Ponownie prosił o interwencję w sprawie uzupełnienie poboczy zwłaszcza w rejonie 

oczyszczalni ścieków, ponieważ już się zdarzyła sytuacja uszkodzenia koła na poboczu 

w trakcie mijanie. 

✓ Wójt odpowiedział, że będzie skierowany w tej sprawie wniosek do Starosty. 

Radna Maria Pisarek prosiła: 

✓ Aby podnieść tablicę ogłoszeń obok Agrometu, ponieważ jest posadowiona bardzo nisko.  

✓ Wymienić w miesiącu lipcu przystanek obok baru „U Tadina”, ponieważ tam pojedzie 

wyścig Tour de Pologne. 

✓ Poinformowała, że na skrzyżowaniu ulic Cieszyńskiej i Kopernika jest fatalna widoczność. 

Nie widać samochodów jadących od strony Cukrowni. 

✓ Wnioskowała o przygotowanie wystąpienie do PKP w sprawie pozyskania terenów obok 

dworca, aby w przyszłości zagospodarować je na centrum przesiadkowe. PKP tam nic nie 

robi.  

✓ Odniosła się do kwestii poparcia działań Gminy Istebna w sprawie oddziału pediatrii 

w Szpitalu w Cieszynie, ponieważ to jest bardzo ważne dla naszych mieszkańców. 

W Cieszynie są dobre warunki, dobry sprzęt tylko brak lekarzy i Pan Starosta powinien się 

tym zainteresować. W Szpitalu w Bielsku są stare pomieszczenia, a w Cieszynie są puste 

sale w bardzo dobrym stanie.  

Wójt odpowiedział, że tablica zostanie sprawdzona, a przystanki wymiana przez wakacje.  

Wójt przypomniał, że wnioskował o donice w centrum Chybia, ale nie było na to zgody. 

Odnosząc się do kwestii dotyczącej terenów PKP powiedział, że nie ma woli w PKP, aby 

przekazać nieodpłatnie teren.  

Wójt omówił kwestię dotyczącą przetargu na remont PSZOK. Poinformował, że Urząd robi 

wszystko, żeby ogłosić przetarg na to zadanie, ale dopiero w grudniu po otrzymaniu zgody na 

okrojenie zakresu zadania można było podjąć dalsze działania.  
Radny Marcin Puchalik pytał o stan prawny ul. Kalinowej, ponieważ około 2 lata temu pojawiły 

się tablice „droga wewnętrzna”. Na odcinku 500 m są dwie, trzy wyrwy i jeżeli tam rowerzyści, 



którzy tam strasznie lubią jeździć na Ochaby, wpadną to koła złamią. Prosił również o usunięcie 

młodych drzew przy ulica Ochabskiej, które zaczynają wrastać w asfalt i tam jest dość mocno 

popodnoszona nawierzchnia. 

Wójt przyjął do realizacji.  

Radny Krzysztof Krzempek prosił o zwrócenie się do PZDP w sprawie remontu prawego 

odcinka ulicy Podgroble od Wyzwolenia w prawo, do domku Myśliwskiego. Tam są cztery 

wyrwy w asfalcie.  

Ustalono termin kolejnej Sesji RG na dzień 22 sierpnia i termin połączonych komisji na dzień 

16 sierpnia.   

Przewodniczący Rady Gminy przekazał prośbę mieszkańca, który mieszka przy ulicy Wojska 

Polskiego i jest właścicielem „Żabkolandii” o obniżenie projektowanego chodnika na odcinku 

wzdłuż jego nieruchomości. Aby ten odcinek był traktowany, jako zjazd. Mieszkaniec chce 

mieć miejsca postojowe dla samochodów żeby prowadzić działalność.  

Wójt Gminy Janusz Żydek poinformował, że jest odpowiedź projektanta, że przepisy pozwalają 

na obniżenie w tych krawężników.  

 

20. Zamknięcie obrad sesji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący RG zakończył LII Sesję RG o godz. 1855. 

 

 

    Przewodniczący 

    Rada Gminy Chybie 

 Przygotował(a): Barbara Kurcius

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


